


Szociális ügyekért felelős tanácsnok munkaterv 

 

1) Kapcsolatot tart a városban működő szociális munkát végző társadalmi szervezetekkel; 

 

2) Részt vesz az egyházak által átvállalt kötelező és nem kötelező szociális feladatokról 

ellátásának tapasztalatairól, az önkormányzati ellátórendszerrel való összehangolásáról 

szervezett konzultációkon; 

 

3) Segíti a polgármester tevékenységét a szociális feladatok ellátásában résztvevőkkel 

kapcsolatos feladatok tekintetében; 

 

4) Javaslatot tesz a Képviselő-testület felé a városban működő közérdekű feladatokkal arányos 

költségvetési támogatására; 

 

5) javaslatot tesz a segélyek (természetbeni és pénzbeli) folyamatos véleményezésére 

 

6) fűtési támogatások felülvizsgálata 

 

7) szülési támogatása, babfészek program figyelése  

 

8) javaslattétel aszociális háló változtatására,  

 

 

Természetesen a tanácsnokok javaslataikat kéréseiket, kérdéseiket a jegyző asszonyhoz 

továbbíthatják, aki a belső szervezeti rend szerint továbbítja azt az illetékes munkatársnak, 

ügyintézőnek. 

 

 



Környezetvédelmi és városfejlesztési tanácsnoki munkaterv 

 

Fenntarthatósági témák: 
• Épületszigetelés és épületgépészet (fűtés) korszerűsítés 

A városi intézmények és épületek részére intézkedési terv kidolgozásának segítése és 

végrehajtásának figyelemmel kísérése a korábban megkezdett energetikai tárgyú felmérések 

alapján. 

• Közvilágítás korszerűsítése (LED-re átállás) 

A városi közvilágítás korszerűsítési projekt továbbvitelének segítése, a korszerű közvilágítás 

kialakításának megindítása, az új közvilágítási rendszer további városi szolgáltatásokba, akár 

okosváros koncepcióba illesztésével. 

• Városi zöldtömeg megőrzése 

Kiemelt feladatnak tartom Göd zöldtömegének, azaz elsősorban a nagy környezeti 

jelentőséggel bíró magasra növő fák megőrzését, egészségben megtartását, állományuk 

fejlesztését. Ez a feladat városunkban a magán- és közterületeket egyarán érinti. A városnak 

a munka élére kell állni, és a lakosságot segítve kell beindítania ezt a több éves (évtizedes) 

projektet. 

• Energiaközösség létrehozása 

Kiemelkedő lehetőség Gödön az energiaközösség létrehozása, mely egyszerre képes a 

lakossági és városi érdekeket szolgálni. 

 

Környezeti ügyek: 
• SAMSUNG monitoring 

• Zajmonitor továbbvitele 

Pest vármegye támogatásával lefolyt egy 12 havi zajmonitor mérés, mely irányadó a 

további zajmonitor kivitelezésében. A város nyugalma és a zajpanaszok alátámasztása 

érdekében a zajmonitor programot folytatni kell. 

• Monitoring kutak a SAMSUNG-gal egyeztetve 

Megtörtént a szakmai előkészítés a talajvíz monitoring rendszer kialakítására. Célom a 

program továbbvitele és a monitoring kutak kiépítése. Fontos elem, hogy megtudjuk, 

hová, milyen kutakat telepít a SAMSUNG SDI. A saját monitoring kutak helyének 

kijelölését és mérési programját ezekkel összhangban kell kialakítani. 

• Levegő monitoring állomás (kémiai és por szennyezésre kiemelt figyelemmel) 

A talajvíz mellett a levegőbe is kerülhet szennyező anyag, ezért a lakosság biztonsága 

érdekében egy speciális levegő minőség mérő állomás is szükséges.  

• Golf pálya rendezése 



A Golf-pálya Göd természeti értékeinek kiemelt gyűjtőhelye, egyben a gödiek kedvelt 

kikapcsolódási területe. Folytatni kell a természeti értékek kezelését, megóvását, egyben a 

közösségi funkciók megfelelő alakítását. 

Városfejlesztési ügyek 
• Védő zöld zóna Nemeskéri – SAMSUNG között, előzetes megvalósíthatósági tanulmány 

A városba élők régi kívánsága, hogy a gyár és Nemeskéri út közé kerüljön minél több 

zöldfelület (erdő, fásítás). A zöld védő zóna kialakításának lehetőségét előzetes megvalósítási 

tanulmányban kell megvizsgálni. 

• SAMSUNG együttműködés – városfejlesztési terv 

A SAMSUNG SDI városunk meghatározó partnere lehet. Minden gödi érdeke, hogy 

megállapodjunk azokról a városfejlesztési lehetőségekről, melyben a SAMSUNG SDI 

támogatni fogja a várost a következő években. 

• Útépítés a meglevő út tervek alapján 

A korábban elkészült útépítési tervek egy része rövidesen lejár, így ezek alapján a lehetséges 

útépítéseket mielőbb el kell kezdeni. 

• MÁV 70-es vonal fejlesztés felgyorsítása (elkezdése) 

A városon áthaladó vasútvonalhoz kapcsolódó elemek (állomások, parkolók) megújításának 

tervezése elkészült. Keresni kell a lehetőségét, hogy ezek a tervek mihamarabb valóra 

váljanak. 
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Egyházügyekért, társadalmi kapcsolatokért  
és  

kulturális ügyekért felelős tanácsnok 

 

Bevezetésképpen jelzem, hogy egyrészt az én tanácsnoki területeim között is van 
átfedés (pl. a nyilván erős egyházi kötődésű Ars Sacra rendezvénysorozat gödi eseményei), 
illetve más tanácsnokok területeivel is van átfedés (pl. kultúra és rendezvények, stb..). 

EGYHÁZÜGYEK 
7.1. Kapcsolatot tart az egyházakkal, a városban működő társadalmi szervezetekkel. 
7.2. Konzultációkat szervez az egyházak által átvállalt kötelező és nem kötelező feladatokról, azok 
ellátásának tapasztalatairól, az önkormányzati ellátórendszerrel való összehangolásáról. 
7.3. Javaslatot tesz a Képviselő-testület felé a városban működő egyházak által ellátott közérdekű 
feladatokkal arányos költségvetési támogatására. 
7.9. Segíti a polgármester tevékenységét az egyházakkal kapcsolatos feladatok tekintetében. 
7.11. Kapcsolatot tart az egyházakkal koordinálja ezek együttműködését az önkormányzattal. 
Kérelmeiket továbbítja a Polgármesteri Hivatal megfelelő osztályaihoz, illetve szükség esetén 
előterjesztést nyújt be a Képviselő-testület elé. (SZMSZ) 
 

A történelmi egyházakkal az önkormányzatnak folyamatos a kapcsolatom. Sok éve 
hívjuk egymást bizonyos rendezvényekre (az új kenyér megáldása, megszentelése, 
karácsonyi műsor, városi ünnepségek, koncertek, stb..) Jómagam a helyi lelkészekkel 
folyamatosan kapcsolatban vagyok. Ha valamilyen probléma van, akkor általában 
megkeresnek, s ha szükséges, leülünk és egyeztetünk. Ugyanakkor javaslom, hogy 
félévente polgármester úrral együtt is üljünk le és egyeztessünk a szükséges 
együttműködésekről és az aktuális kérdésekről. Ilyen téma például, hogy a felsőgödi 
katolikus templom 2024-ben lesz 100 éves. Komoly a készülődés az ünneplésre – ebben 
mindenképpen szükséges az egyeztetés, és a programok egy részéhez mindenképpen 
célszerű és illő önkormányzati támogatást nyújtani.  

 
 Az egyházak képviselőivel az első formális találkozást 2023. őszére javaslom 

megszervezni. Természetesen mind a találkozó megszervezésében, mind magán a 
találkozón szívesen részt veszek.  

  
  

Társadalmi kapcsolatok 
7.4. Javaslatot tesz a Képviselő-testület felé a városban működő civil szervezetek támogatására. 
7.11. Kapcsolatot tart a társadalmi szervezetekkel, koordinálja ezek együttműködését az 
önkormányzattal. Kérelmeiket továbbítja a Polgármesteri Hivatal megfelelő osztályaihoz, illetve 
szükség esetén előterjesztést nyújt be a Képviselő-testület elé. (SZMSZ) 

 
 Ami a társadalmi kapcsolatok építését, ápolását illeti, ennek a területnek több 

felelőse is van: nem csak tanácsnoki, hanem alpolgármesteri feladattá is vált. Igyekszem a 
területért felelősökkel összehangoltan dolgozni, különböző rendezvényekre javaslatot 
tenni. Például érdemes lenne a helyi vállalkozókkal, a civil szervezetek képviselőivel is 
találkozót szervezni, ahol természetes polgármester lenne a házigazda. Ugyanígy találkozó 
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megszervezését kezdeményezem Gödön élő művészekkel is. Természetesen igyekszem a 
különböző rendezvényeken, találkozókon, egyeztetéseken részt venni. 

 
Szívesen részt veszek egy új civil rendelet kidolgozásával kapcsolatos 

egyeztetéseken, illetve a civil szervezetek számára kiírandó pályázat(ok) előkészítésében, 
és kapcsolatot tartok a közművelődési intézményben nem jogi személyiséggel rendelkező 
civil szerveződésekkel, és lehetőség szerint segítem a munkájukat. 

 
KULTURÁLIS ÜGYEK 

7.6. A település demográfiai, társadalmi, gazdasági stb. folyamatait figyelembe véve, hosszabb távú 
előretekintéssel folyamatosan felülvizsgálja a város közművelődési politikáját és javaslatot tesz 
annak tartalmára. 
7.7. Támogatja a művészeti intézmények és a lakosság művészeti kezdeményezéseit, segíti a művészi 
alkotómunka feltételeinek javítását és művészeti értékek létrehozását, annak megőrzését 
együttműködésben a helyi közművelődési intézményekkel. 
7.8. Javaslatot tesz a polgármesternek a közművelődési intézmények szakmai koncepciójára. 
(SZMSZ) 
 

 A kultúra területe az egyik legszerteágazóbb és egy kifejezetten érzékeny terület.  
Göd város rendelkezik a képviselő-testület által elfogadott kulturális koncepcióval a 2020-
2024-es időszakra (határozatszám: 5/2020. (I. 27.)). Ebben a koncepcióban meghatározásra 
kerültek rövid- és középtávon megvalósítandó feladatok, valamint hosszú távú fejlesztési 
elképzelések. Ezt az elfogadott koncepciót kellene az aktuális lehetőség függvényében 
végrehajtani.  

 
 A kultúra területével kapcsolatban számos, a koncepció hatályán túlmutató kérdést 

kell(ene) megvitatni és döntéseket hozni. Az egyik ilyen komplex kérdéskör a kulturális 
infrastruktúra kérdése. Ezzel kapcsolatban például (nem fontossági sorrendben) 

- fontos feladat, kérdés a KINCSEM Udvarház konkrét kulturális feladatainak 
meghatározása, és ennek megfelelő kialakítása, illetve a már kijelölt költségvetési 
intézménynek történő átadása (ezzel összefüggésben el kell dönteni egyebek között 
azt is, hogy a piac hosszútávon ott maradjon-e), 

 
- egyeztetni kell a Búzaszem Iskola vezetésével, hogy az épülő új tornacsarnokot 

miként szeretnék, szeretnénk és lehet bevonni a városi kulturális vérkeringésébe, 
 

- mielőbb dönteni kell egy helytörténeti kiállítóhely (idővel esetleg múzeum) 
létrehozásáról (ehhez nagy segítség, hogy a helytörténeti dokumentumok 
digitalizálását a Retró Ady klub már részben elvégezte, illetve végzi). 
 

- keresni kell a lehetőséget kapacitásbővítésre, ahol megfelelő előadói és nézőtér lesz 
koncertek, színelőadások megtartására (ezzel összefüggésben törekedni kell a 
Nemeskéri Kiss-kúriának a helyi kulturális életbe történő minél teljesebb körű 
bevonására), 
 

- érdemes végiggondolni, hogy a városi könyvtár esetleg az eddigi kettő helyett egy, 
különálló épületben legyen elhelyezve. Ez által a könyvtári körülményeik 
javulhatnának, a könyvtári állomány is optimalizálható, a munkaszervezés és 
kiszolgálás is tervezhetőbb és könnyebb lenne. Egy ilyen lépés a JAMH és Ady Klub 
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épületekben plusz kihasználható helyeket eredményezne, mellyel az amúgy is 
helyszűkében levő intézmény szakmai tevékenységének további bővülésére lenne 
lehetőség. Ugyanakkor ez a könyvtári szolgáltatások felsőgödi elérhetőségének 
romlását is eredményezheti, 
 

Fentieken túl 
- szorgalmazni fogom, mert kifejezetten fontosnak tartom a köztéri szobrok 

számának növelését (Felsőgödön egy szobor sincs!). Például Gödön mindenképpen 
szükséges lenne, hogy szobrot kapjon Bozóky Gyula, Nemeskéri Kiss Miklós, 
Mayerffy Ferenc, de mielőbb el kellene készíteni Csalogánynak, Kincsem 
macskabarátjának a szobrát is, 

 
- igyekszem elősegíteni, hogy az eddig is élénk komoly zenei élet, koncertkinálat 

tovább bővüljön,  
 

- kezdeményezni fogom, hogy készüljön egy áttekintő anyag, hogy jelenleg mi a 
helyzet az Értéktárral, 
 
Mindezekhez folyamatosan egyeztetek a könyvtár és a JAMH vezetőjével, 

kapcsolatot tartok a helyi művészekkel - részükre szorgalmazni kívánom a bemutatkozási 
lehetőségeket mind a kiállítások szervezése, mind a komolyzenei programok 
megrendezése, valamint az alkotó munka segítése kapcsán. 

 
A fenti kérdésekkel, témákkal kapcsolatos koncepciók megvitatását igyekszem 

elősegíteni, az egyeztetéseken és az előterjesztések kidolgozásában természetesen 
szívesen rész veszek. 

 

TEMETŐ 
7.5. Kapcsolatot tart a temető üzemeltetőjével, javaslatot tesz a temető működtetésére, működési 
rendjére vonatkozóan. (SZMSZ) 
 
 Bár ez a tanácsnoki terület némiképpen kilóg a többi közül (bár a temetésnek, 
temetkezésnek is van kultúrája…), már több javaslattal is éltem korábban a gödi 
temetőkkel kapcsolatban. Így szükségesnek látom a TESZ-szel együtt egy temetőfejlesztési 
koncepció kidolgozását részben a temetői területek bővítésével, részben pedig a 
temetőkkel kapcsolatos fejlesztésekkel kapcsolatban. Ezt különösen is fontosnak tartom 
a Nemeskéri úti temetővel kapcsolatban. Ezzel kapcsolatban első lépésként szükségesnek 
látom, hogy e tárgyban még az idén jelentős előrelépés történjen.  
 

Végezetül jelzem, hogy a tanácsnoki feladatköreimnek megfelelő területekkel a 
Polgármesteri Hivatalban külön köztisztviselő nem foglalkozik.  

 

 

dr. Pintér György 

képviselő, tanácsnok 



Tisztelt Polgármester úr!               

 

Göd Város Önkormányzatának aktuális SZMSZ-ben rögzített tanácsnoki megbízatásom 

kapcsán elkészítettem a testvérvárosi kapcsolatokkal és a gazdasági társaságok szervezésével 

kapcsolatos induló elképzeléseim munkaanyagát a további egyeztetések megalapozásához. 

Nem lehet szó nélkül hagyni a ciklus első 4 évének rendkívül alacsony színvonalú 

városvezetését, a lényegi kérdések elhanyagolását, a személyes szimpátiák és politikai 

beállítottság mentén történő döntéshozatalt. Ennek eredményeként az intézmények 

felügyelet nélkül maradtak, a tapasztalt szakemberek tucatszám kerültek ki a rendszerből, a 

hivatalból és az intézményekből egyaránt. A májusi önkormányzati választás 

eredményeképpen most lehetőség nyílik az elmaradt feladatok szakmailag is megalapozott 

elvégzésére, melyhez frakciónk minden támogatást megad. 

Ezen feladatok közé tartozik az intézmények, elsősorban az azokat összefogó TESZ  segítő 

szándékú átvilágítása, tevékenységének  ésszerű átszervezése , esetleg szükség szerinti 

kibővítése. Mindezt annak figyelembe vételével, hogy a TESZ alapvető feladata az 

intézmények ellátása, a város igényeinek kiszolgálása, piaci környezetben gazdaságosan nem 

megoldható szolgáltatások biztosítása. Véleményem szerint a TESZ vezetésének a szolgáltató 

jelleg erősítését, az önkormányzattal való szoros együttműködést és a Testület hiteles 

tájékoztatását kell szem előtt tartania. 

A gazdasági társaságok tekintetében a jelenlegi feladatok ellátásának körülményeit 

megvizsgálva, javaslatokat kell tennünk azok gazdaságosabb és színvonalasabb ellátására. A 

jelenlegi és a majdan felmerülő városi feladatok közül azokat, melyek a jelenlegi kft-kbe piaci 

alapon beilleszthetőek, célszerű lehet azokban költséghatékonyan megoldani.  

A testvérvárosi kapcsolatok esetében az elmúlt néhány év szintén leülést eredményezett, 

melynek okai között a Covid is jelentős tényező volt. Az eddigi gyümölcsöző kapcsolatok 

helyreállítása azonban lehetséges és célszerű, azon túl további testvérvárosi partnerek 

keresése is indokolt lehet. 

A jelenleg élő kapcsolatokról összeállítottunk egy ismertetőt, mivel a testület nagyobb 

részének nincsenek személyes tapasztalatai ezen a területen. 

                      

 

 

 

 

 

 

 



Monthey – Svájc 

 

Polgármester: Stéphane Coppey 

A svájci Monthey 2005-ben felhívást tett közzé, melyben elsősorban 

Magyarországról keresett testvérvárost. Erre a felhívásra Göd is jelentkezett, 

melyet a havas hegyekkel körülvett kis ipari svájci város örömmel vett. A 

testvérvárosi megállapodás aláírására 2007. május 19-én Svájcban, és 2007. 

augusztus 20-án Gödön írták alá. A Valais kantonban található város 

lakosainak száma: 17800 

A svájci féllel élénk és tartalmas kapcsolat alakult ki az évek folyamán a sport, a közélet és a 

kultúra területén. Polgárőrök, kórus, 

néptánccsoport, teniszcsapat, ifjúsági 

fúvószenekar is járt Svájcban, s 

természetesen ottani delegációk is 

látogattak ide, leginkább nemzeti 

ünnepeinken.  Egy közös zöldhulladék 

projektet is kezelt együtt a két város, 

ennek keretein belül a delegációk 

kölcsönös tapasztalatcseréje zajlott 

az eredmények közös kiértékelésével.  

Néhány éve Monthey szervezett egy 

nagy testvérvárosi találkozót, 

amelyen Göd is részt vett. A 

kapcsolatot mindkét fél igyekezett tartalmassá tenni,  úgy gondolom kölcsönösen van igény a 

folytatásra. 

Szerencsére, magyar anyanyelvű kapcsolattartó is segíti a munkát.  

Legutolsó gödi delegáció Svájcban: 2019. szeptember 

Legutolsó gödi delegáció Gödön: 2021. március 

 

 

 

 

 

 

Marignane – Franciaország 



 

 

Polgármester: Eric Le Dissés 

Marseille-től nem messze található ez a tengerparti, provanszi, mediterrán kisváros.  A 

testvérvárosi megállapodás aláírására 1997. április 23-án Marignane-ban került 

sor. Rendkívül élénk testvérvárosi kapcsolat alakult ki a két város között, szinte 

egymást érték a programok, látogatások.  Személyi változások miatt hosszú 

évekre elhallgatott ez a kapcsolat, melyet fáradságos szervezőmunkával 2017-

ben sikerült újra élővé 

tenni, amikor egy 

kéttagú francia delegációt 

fogadhattunk Gödön.  A látogatás 

apropója az volt, hogy az addigi 

szervező úr nyugdíjazás miatt jött 

elbúcsúzni egy kísérővel. A velük 

folytatott beszélgetés során sikerült 

megszerezni újabb kapcsolati szálakat, 

melyek mentén újult erővel folyt a 

szervezés. Ennek eredményeképpen 

Göd városa meghívást kapott, s 2019. márciusában egy delegáció utazhatott Marignaneba, 

Eric LeDissés polgármester úr szívélyes meghívására, aki jelenleg is a város polgármestere.  

A város lakosainak száma:  32 500 fő 

Híres a helikoptergyártásáról.  

Jelenleg Gödön van a meghívás sora, hogy 

viszonozza a legutóbbi francia vendéglátást, 

melyre akkor ígéret el is hangzott, de ettől 

természetesen el lehet térni, megbeszélés 

kérdése.  

 

2019-ben változott a gödi polgármester személye, s nem jött létre semmilyen kapcsolat ez idő 

alatt, kivéve a szokásos ünnepnapi protokolláris üdvözletváltást. Nincs magyar nyelvű 

kapcsolattartó Marignane-ban, főleg franciául vagy angolul történt a kommunikáció.  

 

 

 

 



Makkosjánosi – Ukrajna – Kárpátalja, Beregszászi járás (társtelepülése 

Balazsér) 

 

Elöljáró: Bakos Erzsébet 

A testvérvárosi megállapodás aláírására 2001. február 19-én került sor. Jánosi 

település 2001. októberében dr. Faragó László gödi önkormányzati képviselőt, 

a testvérvárosi kapcsolat során végzett áldozatos munkája elismeréseként 

díszpolgárává választotta. 

A Bethlen pályázaton minden évben 

együtt pályázik a két város, hogy a jánosi gyerekek a 

gödi Duna-part Nyaralóházakban tölthessenek egy 

önfeledt hetet, illetve egyéb közös projektek 

születhessenek meg (fotókiállítás, vendégszereplés, 

stb.). A háború időközben sok mindent 

megváltoztatott, átrendeződtek a prioritások.   

Többször járt gödi delegáció Jánosiban, sor került 

segítségnyújtási alkalmakra, pl. pénzadomány a 

magyar óvoda tetejének elkészítéséhez, számos 

alkalommal ruhaadományok, élelmiszeradományok 

eljuttatására, hiszen itt a legnehezebb a helyzet.  A 

jánosi kapcsolat minden tekintetben szoros és mély 

baráti, emberi kapcsolatokon alapul.  

2021 szeptemberében, egy Vadgasztronómiai 

Fesztiválon tett látogatást az Önkormányzat Jánosiban a pandémia után, de még az ukrán-

orosz háború kitörése előtt.  

Azóta is folyamatos a kapcsolat, Egressy Miklós görögkatolikus parókus 

közreműködésével és koordinálásával jutnak el a támogatások a településre.  

2021 végén Balogh Csaba volt polgármester egyedül is ellátogatott Jánosiba, 

júliusban már az új polgármester, Kammerer Zoltán és kísérete is vitt – a parókus 

úr kérése szerint – ravatalozó építésre támogatást a helyszínre.  

Nincs adat, hogy jelenleg hány fő él itt, a háború előtt kb. 2000 fő volt a teljes lakosság, magas 

magyar arányszámmal. Közel fekszik a magyar határhoz.  

 

 

 

 

 



 

Hegyközpályi – Románia – Bihar megye 

 

 

Polgármester: Somogyi Lajos 

A két település közötti kapcsolatfelvétel 1996-ra nyúlik vissza. Ekkor a 

települések vezetői szándéknyilatkozatot írtak alá, melyben rögzítették az 

alapelveket.  

Részletes kidolgozás után a testvérvárosi megállapodást 1998. december 

hónapban írták alá. Elsősorban valamiféle gazdasági együttműködésnek 

indult, de meg is rekedt ebben az egyszeri projektben. Később a kapcsolat leginkább 

Hegyközpályi részéről passzívvá vált. S azóta sem történt semmi, olykor-olykor egy kósza 

karácsonyi képeslap kivételével. A település vezetősége román lett, maga a település pedig 

eléggé elrománosodott különféle betelepítések által - talán ezért sem lett folytatása a 

kapcsolatnak. Azonban jelenleg az látszik, 

hogy Somogyi Lajos a jelenlegi 

polgármester és az őt körülvevő helyi 

tanácsosok is a magyarok.  

Lakosságszám: 1200 körül, kb. fele 

magyar. Közel fekszik a magyar határhoz. 

A wikipédián fent van Hegyközpályi és 

Göd oldalán is, hogy testvérvárosok, de 

ebben sajnos ki is kimerül ez a tény. E 

testvérvárosi kapcsolatot érdemes lenne a feleknek közösen felülvizsgálni,   hogy mi a terv, 

van-e igény a folytatásra, megújulásra, mit hozhat a városoknak a tartalommal feltöltött 

együttműködés, vagy helyébe/mellé esetleg egy új települést keresni.  

 

 

 

 

 

 

 

 



Új testvérvárosi kapcsolatok felkutatása 

 

Új testvérvárosi kapcsolatok felkutatásánál a legfontosabb, hogy szem előtt kell tartani a 

tartalommal való feltöltés lehetőségét és a ténylegesen hasznosítható tapasztalatszerzést. A 

könnyű és gazdaságos utazás lehetősége, a nyelv szintén nem elhanyagolható szempontok. Az 

értékelésnél szerepet kell kapnia a hagyományainknak, az aktuális politikai helyzetnek is.  

Továbbá olyan közös pontokat kell keresni, mint például a Duna, amelyekre fel lehet fűzni a 

programokat, egyáltalán az egész együttműködés értelmes-okos tematikáját.  

Az elmúlt évek tapasztalatai szerint ritka az a testvérvárosi kapcsolat a mai világban, amely 

csak az üres protokolláris formaságokból képes táplálkozni, hiszen egyre nagyobb igény van 

arra, hogy kézzel fogható, valós haszna legyen a közös munkának, a kulturális hidak 

építésének, közös szakmai eszmecserék, projektek beiktatásának.  

A jelenleg élő kapcsolatokban kiemelt szerepe volt az olyan segítő-szervező személyeknek, 

akik a kiszemelt térségben élő személyes kapcsolatokkal, helyismerettel rendelkeztek. Az 

ilyen személyek megkeresése, felkérése segítheti az eredményes kapcsolatépítést. 

A keresési irányokban szóba jöhet Ausztria, Csehország, Szlovákia, Horvátország, 

Lengyelország. 

Göd 2023.08.02 

Tisztelettel és üdvözlettel 

Markó József tanácsnok 



Sportért és sportprogramokért felelős tanácsadó testület 
munkaterv tervezete 

2023. július – 2023 december 
 
 

1. 2023. augusztusi ülés 

• ülés tervezett ideje: augusztus 30. 

• ülés tervezett helye: Polgármesteri Hivatal 

• ülés tervezett napirendje: alakuló ülés, sportegyesületek szezonkezdést 
megelőző felmérések, pályázati lehetőségek felmérése 

• meghívott vendégek: GSE elnöke, polgármester 
 

2. 2023. szeptemberi ülés 

• ülés tervezett ideje: szeptember 27. 

• ülés tervezett helye: Polgármesteri Hivatal 

• ülés tervezett napirendje: tervezett beruházások felülvizsgálata, GSE 
szakosztályinak felmérése 

• meghívott vendégek: GSE elnöke, polgármester 
 

3. 2023. októberi ülés 

• ülés tervezett ideje: október 25. 

• ülés tervezett helye: Polgármesteri Hivatal 

• ülés tervezett napirendje: TAO-s pályázatok felmérése, GSE 
szakosztályinak felmérése 

• meghívott vendégek: GSE elnöke, polgármester 
 

4. 2023. novemberi ülés 

• ülés tervezett ideje: november 29. 

• ülés tervezett helye: Polgármesteri Hivatal 

• ülés tervezett napirendje: TAO-s pályázatok előkészítése, GSE 
szakosztályinak felmérése 

• meghívott vendégek: GSE elnöke, polgármester 
 

5. 2023. decemberi ülés 

• ülés tervezett ideje: december 13. 

• ülés tervezett helye: Polgármesteri Hivatal 

• ülés tervezett napirendje: Városi sport díjak, GSE szakosztályinak 
felmérése, 2023-as beszámolók elindítása 

• meghívott vendégek: GSE elnöke, polgármester 
 



Vajda Viktória, családügyi tanácsnok
Éves munkaterv

A szemléletről és a feladatról
A család az család. Csodálatos dolog, támogató, megtartó erő egy nehéz világban is.
Önkormányzatként pedig az a dolgunk, hogy ezt a szövetséget és közösséget segítsük, ha
nehéz élethelyzetbe kerülnek. A gyerekeket, a szüleiket és nagyszüleiket. Információkat,
lehetőségeket és támogatást kell nyújtanunk. A társadalomban éppen ezek hiányoznak a
leginkább: az információk és az empátia. Egymáshoz fordulás. Egymás megvédése a valós
veszélyekkel szemben.
Ezeket a szempontokat figyelembe véve fogom a munkámat végezni.

Családügyi tanácsnokként az általánosan megjelölt feladataim az Önkormányzat Szervezeti
és Működési Szabályzata szerint:

- Felméri az iskolás gyermekeket nevelő családok szükségleteit, és javaslatot tesz az
iskolakezdési támogatás módjára és mértékére.

- Felméri az iskolás gyermekeket nevelő családok szükségleteit, valamint a Szociális
és társadalmi segítségnyújtásért felelős tanácsnokkal egyetértésben javaslatot tesz
a beiskolázási, a tanulmányi támogatás és más hasonló ösztöndíjpályázatok
iskolakezdési támogatás módjára és mértékére.

- Felméri a gyermekeket nevelő családok szükségleteit javaslatot tesz támogatásuk
módjára és mértékére.

- Támogatja az önkormányzati fenntartású oktatási és nevelési intézmények munkáját,
figyelemmel kíséri tevékenységüket. Javaslatot tesz szakmai fejlesztésük egyes
elemeire.

- Folyamatosan közreműködik a közétkeztetés minőségének ellenőrzésében.
- A település demográfiai, társadalmi, gazdasági stb. folyamataira tekintettel hosszabb

távú előretekintéssel folyamatosan felülvizsgálja a város közművelődési politikáját és
javaslatot tesz annak tartalmára.

- Támogatja a művészeti intézmények és a lakosság művészeti kezdeményezéseit,
segíti a művészi alkotómunka feltételeinek javítását és művészeti értékek
létrehozását, annak megőrzését együttműködésben a művelődési házzal.

- Javaslatot tesz az óvodák működési körzetére, továbbá az óvodák nyitvatartási
rendjére, a jogszabályi keretek figyelembevételével – az óvodai beiratkozások
időpontjára, a polgármesternek – a hatáskörrel rendelkező bizottság egyetértése
mellett –az önkormányzat által fenntartott óvodák, bölcsődék, pedagógiai
szakszolgáltatások és pedagógiai szakmai szolgáltatások és közművelődési
intézmények szakmai koncepciójára.

- Segíti a polgármester tevékenységét a családokkal kapcsolatos feladatok
tekintetében.

- Feladatai ellátása során együttműködik a polgármesterrel, a bizottságokkal, továbbá
a feladatok végrehajtásában részt vevő önkormányzati szervekkel, amelyek
vezetőitől tájékoztatást kérhet.

- Kapcsolatot tart a tárgykörben érintett önkormányzati intézményekkel és koordinálja
ezek együttműködését az önkormányzattal. Kérelmeiket továbbítja a Polgármesteri



Hivatal megfelelő osztályaihoz, illetve szükség esetén előterjesztést nyújt be a
Képviselő-testület elé.

Projekttervek
Mindezeken túl konkrét projekteket szeretnék megvalósítani. A következő önkormányzati
választás körülbelül 1 év múlva, 2024. június 9-én lesz. Az addig rendelkezésemre álló 3
negyedév projektjeit a következőképpen tervezem:

1. negyedév: 2023. szeptember - 2023. november
● A státusztörvény következményeinek felmérése és a pedagógusok

igényeinek felmérése, esetlegesen végkielégítés-alap létrehozása
SZEPTEMBER

● A 24 tantermes iskola miatt kapcsolatfelvétel és információkérés az illetékes
hatóságokkal FOLYAMATOS

● A diabétesz világnaphoz kapcsolódó edukációs program a pedagógusoknak,
a betegséggel kapcsolatos tünetek és váratlan helyzetek felismerésére
NOVEMBER

● Nők elleni erőszak megszüntetésének világnapja: kiállítás+kerekasztal a
témában NOVEMBER

2. negyedév: 2023. december - 2024. február
● Gyermekvédelmi jelzőrendszeri résztvevők kerekasztala és képzése

együttműködésben az Alapszolgáltatási Központtal. Kapcsolatfelvétel és
együttműködés kialakítása a Hintalovon Alapítvánnyal. DECEMBER-JANUÁR

● Óvodák és iskolák udvarainak felmérése és felkészítése a tavaszi időszakra,
felújítási/beruházási javaslatok JANUÁR-FEBRUÁR

3. negyedév: 2024. március - 2024. május
● Híd a generációk között projekt beindítása. A projekt célja, hogy teremtsen

egy olyan platformot, ahol találkozni tud egymással a szabad időkapacitással
rendelkező, magányos idős ember, és a fiatal, (tapasztalati) támogatásra
vágyó kisgyerekes család. Demográfiai hidat kell teremteni, hogy találkozzon
a kereslet-kínálat. A projekt piacfelmérést, marketing tevékenységet,
közösségépítést és havi 1 fix program megvalósítását jelenti.

Vajda Viktória

Göd, 2023.06.24.



Városi rendezvényekért és a helyi közösségi közlekedésért 

felelős tanácsnok 

munkaterv tervezete 

2023. július – 2023 december 

  

  

1. 2023. augusztus 

 augusztusi városi rendezvényekkel kapcsolatos ügyek egyeztetése 

Szponzorok, fellépők, az eseményen résztvevő cégekkel való kapcsolatok felvétele, 

egyeztetések, tárgyalások.  

Göd városának közösségi közlekedésével kapcsolatos ügyek intézése. Javaslat: 

Tárgyalások kezdeményezése a Minisztériummal a vármegye -és országbérlet 

elfogadtatásáról. A tervezett menetrendi módosításokról egyeztetés a körzet 

képviselőivel.  

 Megbeszélések tervezett helye : Polgármesteri Hivatal 

 Időpont: Folyamatos 

  

2. 2023. szeptember 

 Az augusztus havi rendezvényekkel kapcsolatos észrevételek átbeszélése, a 

szeptemberi városi rendezvényekkel kapcsolatos ügyek egyeztetése 

Szponzorok, fellépők, az eseményen résztvevő cégekkel való kapcsolatok felvétele, 

egyeztetések, tárgyalások.  

Göd városának közösségi közlekedésével kapcsolatos ügyek intézése. 

Egyeztetés: A tervezett menetrendi módosításokról egyeztetés Javaslat: külső 

cégekkel tárgyalások, utasszámlálás. 

 Megbeszélések tervezett helye : Polgármesteri Hivatal 

 Időpont: Folyamatos 

  

  

3. 2023. október  
 A szeptember havi rendezvényekkel kapcsolatos észrevételek átbeszélése, az 

októberi városi rendezvényekkel kapcsolatos ügyek egyeztetése 

Szponzorok, fellépők, az eseményen résztvevő cégekkel való kapcsolatok felvétele, 

egyeztetések, tárgyalások.  

Göd városának közösségi közlekedésével kapcsolatos ügyek intézése. 

Egyeztetés: A tervezett menetrendi módosításokról. 

 Megbeszélések tervezett helye : Polgármesteri Hivatal 

 Időpont: Folyamatos 

  

4. 2023. november 

  Az október havi rendezvényekkel kapcsolatos észrevételek átbeszélése, az 

novemberi városi rendezvényekkel kapcsolatos ügyek egyeztetése véglegesítési 

folyamat 



Szponzorok, fellépők, az eseményen résztvevő cégekkel való kapcsolatok felvétele, 

egyeztetések, tárgyalások.  

Göd városának közösségi közlekedésével kapcsolatos ügyek intézése. 

Egyeztetés: A tervezett menetrendi módosításokról. 

 Megbeszélések tervezett helye : Polgármesteri Hivatal 

 Időpont: Folyamatos 

 

5. 2023. decemberi ülés 

  A november havi rendezvényekkel kapcsolatos észrevételek átbeszélése, az 

decemberi városi rendezvényekkel kapcsolatos ügyek egyeztetése véglegesítési 

folyamat. 

Szponzorok, fellépők, az eseményen résztvevő cégekkel való kapcsolatok felvétele, 

egyeztetések, tárgyalások.  

Göd városának közösségi közlekedésével kapcsolatos ügyek intézése. 

Egyeztetés: A tervezett menetrendi módosításokról, menetrend véglegesítéséről. 

Javaslat: Előkészület a 2024-es évre az ingyenes városi tömegközlekedés lehetőség 

megvizsgálása. 

 Megbeszélések tervezett helye : Polgármesteri Hivatal 

 Időpont: Folyamatos 
 


